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Dan državnosti na Gnanem vrhu

Osrednja občinska prireditev ob Dnevu državnosti letos na Gnanem vrhu je bila dobro obiskana.
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5. občinski 
praznik 
Obtine 
Majšperk

Človek skoraj ne bi verjel, 
pa vendar je res, da praznuje
mo že peti občinski praznik 
Občine Majšperk.

£1 pomnim se, kako smo pred 
Spetimi leti na občinskem 
svetu sprejemali podobo naših 
dveh glavnih simbolov; grba in 
zastave. Se preden smo zastavo 
občanom uradno predstavili na 
prvem občinskem prazniku, je že 
zastava Občine Majšperk zapla
polala v pozdrav našim izvrstnim 
tekmovalcem na IGRAH BREZ 
MEJA v Budimpešti.

Od leta 1997 se občani Občine 
Majšperk ponašamo in istoveti
mo z našima simboloma; grbom 
in zastavo, ki sta po mnenju 
strokovnjakov pravilno izbrana in 
oblikovana in sta lahko v ponos 
nam — občanom.

Vsak človek se rad razveseli 
ob svojem ali drugem praznova
nju, pa naj bo to rojstni dan, god, 
življenjski jubilej ali kakšno 
drugo naključno srečanje.

Tudi občani Občine Majšperk 
se večkrat na leto veselimo ob 
takšnih ali drugačnih srečanjih in 
praznujemo ob posameznih otvo
ritvah novih investicij ali ob 
drugih prireditvah.

Napačno je razmišljanje posa
meznikov, da o vseh teh zadevah 
odloča župan. Sigurno pa je, da
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se v občinski upravi trudimo, da 
bi zagotovili čimveč denarja za 
nujno potrebne zadeve za izbolj
šanje življenjskih pogojev ob
čanov.

Občinski svet Občine Maj
šperk je glede praznovanja letoš
njega občinskega praznika na 19. 
redni seji, dne 12. julija 2001 
sprejel naslednje sklepe:

1. 5. občinski praznik Obči
ne Majšperk se praznuje 16. 9. 
2001. V okviru občinskega pra

znovanja so ostale prireditve 
od 1. 9. 2001 do 16. 9. 2001.

2. Na 5. občinskem prazniku 
Občine Majšperk se vsem pri
sotnim zagotovi malica.

3. Komisijo za pripravo 5. 
občinskega praznika imenuje 
župan Občine Majšperk. V se
stavo komisije morajo biti po
zvane tudi vse politične stranke.

Glede na zadnji sklep sta se na 
pisno povabilo odzvali le dve 
politični stranki in predlagali 
svoje predstavnike v delovno ko
misijo za pripravo praznovanja, 
in sicer Slovenska ljudska stran
ka in Nova Slovenija. Seveda pa 
so v komisijo vključeni delavci 
uprave in predstavniki društev, ki 
prevzemajo večje organizacijske 
naloge posameznih prireditev.

Kakšne prireditve so v okviru 
občinskega praznika, je pred
vsem odvisno od aktivnosti in 
interesa posameznih društev in 
ustanov, ki so predhodno poslali 
pismene predloge. V občinski 
upravi poskušamo skupaj s 
predlagatelji uskladiti časovno 
razporeditev posameznih doga
janj. Pozdravim le lahko pri
pravljenost organizatorjev za 
številne prireditve in ponavadi 
za dobro izpeljavo le teh, za kar 
lahko le čestitam.

Včasih se kdo sprašuje, koga 
vabimo. Najprej je sigurno pova
bilo vsem občanom, katere vabi
mo preko našega časopisa. Va
bila pošljemo vsem bližjim obči
nam in poslancem, vsem mi
nistrstvom in političnim stran- 
kam, drugim ustanovam in posa
meznikom, s katerimi sodeluje
mo, ne da bi pri tem razmišljali, 
kdo je v kakšni politični stranki. 
Kakšno je praznovanje je odvi
sno od vseh tistih, ki praznujejo. 
In ob občinskem prazniku pra
znujemo vsi občani in zato je 
prav, da to tudi pokažemo.

Vabim vas na vse prireditve in otvoritve posameznih 
investicij.

Pričakujem, da bomo skupaj na zaključni prireditvi v 
nedeljo, 16. septembra 2001 s pričetkom ob 15. uri.

Franc Bezjak, župan Občine Majšperk
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INVESTICIJE IN DRUGE PRIREDITVE ŠPORTNE IN ZABAVNE PRIREDITVE

SOBOTA, 1. SEPTEMBER
9.00 uri - likovna delavnica pred občino (Org.: KUD Majšperk)

10.00 uri - otvoritev razstave »DELO Z BOLNIKOM« v Sestržah 72
(Org.: Klub laringektomiranih invalidov in onkoloških 
bolnikov na Štajerskem)

TOREK, 4. SEPTEMBER
18.00 uri - otvoritev ceste Dvoršno (Sevce)

SREDA, 5. SEPTEMBER
18.00 uri - otvoritev sanacije ceste na Janškem Vrhu (Marinič) 

ČETRTEK, 6. SEPTEMBER
14.00 uri - otvoritev ginekološke ambulante (Zdravstveni dom Majšperk)

PETEK, 7. SEPTEMBER
18.00 uri - otvoritev asfaltnega platoja org. PGD Medvedce

TOREK, 11. SEPTEMBER
18.00 uri - otvoritev cestne razsvetljave Majšperk v Majšperku 

SREDA, 12. SEPTEMBER
18.00 uri - otvoritev betonirane ceste Janški Vrh

ČETRTEK, 13. SEPTEMBER
12.00 uri - otroški ŽIV ŽAV - šotor (Org.: OŠ Majšperk)
17.00 uri - otvoritev vodovodnega črpališča Naraplje in
18.00 uri - otvoritev vodovoda na Jelovicah

PETEK, 14. SEPTEMBER
19.00 uri - svečana seja občinskega sveta 

SOBOTA, 15. SEPTEMBER
8.00 uri - otvoritev trgovine z avtodeli - Majšperk 

Srečanje starejših občanov (Org.: Karitas Majšperk)
10.00 uri - maša v cerkvi Sv. Miklavža-Majšperk
11.00 uri - otvoritev razstave jedi in slik (društva)
12.00 uri - družabno srečanje - šotor

SOBOTA, 1. SEPTEMBER
18.00 uri - nočni turnir trojk v odbojki na mivki v Sestržah
_________ (Org.: ŠKD Sestrže)_________________________________
NEDELJA, 2. SEPTEMBER
9.00 uri - turnir v malem nogometu veterani - športno igrišče ŠD 

Podleže (Org.: ŠD Podlože)
14.00 uri - kmečke igre na igrišču Sestrže (Org.: ŠKD Sestrže)
ČETRTEK, 6. SEPTEMBER
18.00 uri - turnir v malem nogometu mladinci do 15 let - športno

igrišče Ptujska Gora (Org.: ŠD Ptujska Gora)
PETEK, 7. SEPTEMBER
15.00 uri - turnir v namiznem tenisu - gasilski dom Medvedce

(Org.: ŠD Medvedce)
19.00 uri - košarka - telovadnica OŠ Majšperk (Org.: ŠD Majšperk)
SOBOTA, 8. SEPTEMBER
8.00 uri - otvoritev stoperške planinske poti - izpred Okrepčevalnice

Litož (Org.: Planinsko društvo Stoperce)
18.00 uri - turnir v malem nogometu člani - športno igrišče Majšperk
_________ (Org.: ŠD Breg)_____________________________________
NEDELJA, 9. SEPTEMBER
13.00 uri - kolesarjenje »DRUŽINA NA KOLESU PO HALOŠKIH

POTEH« (Org.: Kickboxing klub Majšperk)
17.00 uri - Igre brez meja - športno igrišče Majšperk

(Org.: ŠD Majšperk)
PETEK, 14. SEPTEMBER
17.00 uri - tradicionalni tek v smeri Ptujska Gora - Majšperk

(Org.: ŠD Ptujska Gora) start trg Ptujska Gora 
19.30 uri - podelitev pokalov športnikom - šotor (Org. KUD 

Majšperk)
20.00 uri - festival mladih talentov - tekmovanje (Org.: Ansambel

Ekart) zabavni program - tekmovanje za naziv 
_________ »HALOŠKI GROF« (Org.: KUD Majšperk)_____________
SOBOTA, 15. SEPTEMBER

9.00 uri - strelsko tekmovanje v kombinaciji za »HALOŠKI POKAL« 
(Org.: LD Stoperce)

14.00 uri - 3. pohod »SPOZNAJMO OBČINO PEŠ« po SV meja občine
s pričetkom na Ptujski Gori (Planinsko društvo Majšperk)

lilNEDELJA, 16. SEPTEMBER Z
15.00 uri - osrednja prireditev v počastitev 5. občinskega praznika Občine Majšperk

♦ kulturni program
♦ slavnostni nagovor župana

+ podelitev občinskih priznanj 
♦ družabno srečanje z ansamblom APLAVZ

3. pohod »SPOZNAJMO OBČINO PEŠ«
15. septembra 2001 ob 14. uri

Pohod bo potekal po severovzhodni meji občine. Start in cilj pohoda 
bo pri transformatorju na Ptujski Gori (prihod na start individualno z 
lastnim prevozom). VABLJENI!
Razstava »DELO Z BOLNIKOM«
1. septembra 2001 ob 10. uri

Prostovoljec je lahko vsak, ki želi pomagati bližnjemu in opravi 
osnovno usposabljanje. Zato vas vljudno vabim, da si to razstavo tudi ogle
date, saj boste le tako lahko izvedeli marsikaj o tem delu oziroma pomoči. 
Ob ogledu razstave boste lahko kupili literaturo (ena za prostovoljni 
prispevek, ena za prodajo) ter dobili spominsko darilo.

Razstava bo na ogled od 1. do 15. septembra med 10. in 17. uro (po 
dogovoru tudi izven predvidenega časa.

VIDIMO SE TOREJ V SAVINSKEM
LIKOVNA DELAVNICA — 1. septembra 2001 ob 9. uri

Vse, ki jih zanima in veseli risanje oziroma slikanje, vabimo da se v 
soboto, 1.septembra 2001 ob 9.uri zjutraj pred prostori Občine Majšperk 
udeležite likovne delavnice.

Delavnica bo potekala skozi cel dan pod vodstvom slikarja Branka 
Gajšta. Slikali bomo in se učili slikanja. VABLJENI!
NAMIZNI TENIS — 7. septembra 2001 ob 15. uri

ŠD Medvedce prireja tradicionalni turnir v namiznem tenisu s 
pričetkom ob 15. uri v prostorih PGD Medvedce.

Prijavite se lahko na dan tekmovanja do 15.30 ure in se bo odvijalo 
na treh mizah.
KMEČKE IGRE V SESTRŽAH —2. septembra. 2001 ob 14. uri

ŠKD Sestrže vas vljudno vabi na zabavno - tekmovalno prireditev na 
temo kmečkih del. Ekipa (5 članov = 2 ženski + 2 moška + 1 rezerva) se 
lahko prijavi na tel. št. 794 95 91 ali 041 684 780 (Zlatko).
OTVORITEV STOPERŠKE PLANINSKE POTI 
8. septembra ob 8. uri

Začetek pohoda bo pred Okrepčevalnico Litož ob S.uri, kjer bo 
najprej kratek kulturni program. Po dobrih štirih urah hoje se bodo 
pohodniki lahko okrepčali s srninim golažem (Završe). Pohod, ki bo tra
jal približno sedem ur, se bo zaključil v Dolini Winettu.

VUUDNO VABLJENI!
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S teden dni trajajočim pra
znovanjem ob Dnevu državnosti 
smo v Občini Majšperk zazna
movali 10. obletnico samostoj
nosti Republike Slovenije.

S praznovanjem smo pričeli 
dan pred državnim praznikom. V 
nedeljo, 24.junija smo prisostvo
vali položitvi temeljnega kamna 
za nov župnijski dom Majšperk, 
50 let svojega obstoja pa so 
praznovali člani in članice »Pro
stovoljnega gasilskega društva 
Medvedce«. V torek smo nadalje
vali z odprtjem vodovodnega sis
tema Ptujska Gora. Sreda in

četrtek sta bila zaznamovana z 
otvoritvami državnih investicij, 
saj nas je v sredo s svojim obi
skom počastil državni sekretar za 
ceste, g. Anton Šajna, ki je predal 
svojemu namenu most v Zgornji 
Sveči in pločnik Majšperk - 
Lešje. V četrtek pa je občino obi
skala predsednica komisije za sa
nacije, ga. Sonja Beseničar s svo
jimi sodelavci, ki so bili prisotni 
ob odprtju saniranega plazu na 
Janškem Vrhu. V petek smo že 
pričeli v zgodnjih popoldanskih 
urah z otvoritvijo zastopniške pi
sarne Zavarovalnice Maribor, 
malo kasneje pa smo odprli novi

most v Kupčinjem Vrhu ter ob
novljeno mrliško vežico na Ptuj
ski Gori. Sobota se je pričela s 
svečanostjo ob 50-letnici Društva 
upokojencev Majšperk, nato pa 
nadaljevali z otvoritvijo moderni
zirane lokalne ceste Stoperce- 
Gnani vrh.

Zaključek oziroma vrhunec 
vseh prireditev pa je bila zaključ
na prireditev - proslava ob Dnevu 
državnosti, v poznih nočnih urah 
pa je na vrhu hriba - na Gnanem 
Vrhu zagorel kres.

O posameznih investicijah bomo 
podrobneje zapisali v nadaljevanju.

Vodovod Ptujska Gora
V poznih torkovih popoldan

skih urah, bilo je 26. junija, smo 
se skupaj z nekaterimi domačini 
zbrali pri Rokovi kapeli na 
Ptujski Gori.

Že v letu 1999 je Krajevna skup
nost Ptujska Gora predlagala 3-član- 
ski gradbeni odbor, za pričetek iz
gradnje vodovodnega sistema Ptuj
ska Gora. V aprilu istega leta je bila 
s strani občanov podana vloga za 
pridobitev vodovoda. Do otvoritve 
je bilo s strani občanov podpisanih 
32 pogodb.

Vodovod Ptujska Gora zajema 
naselja: Ptujska Gora, Podlože in 
Doklece. Investicija se je pričela iz
vajati v mesecu septembru lanskega 
leta, zaključila pa se je junija leto
šnjega leta. Dela na vodovodu Ptuj
ska Gora je na podlagi odpiranja po
nudb izvajalo podjetje Bovir d.o.o. 
iz Zgornje Kungote. Vrednost pri
marnega dela vodovoda znaša 
39.337.210 SIT, medtem ko je že

samo pridobivanje dokumentacije 
stalo 1,2 milijona SIT. Na vodovod 
je bilo priključenih do otvoritve že 
18 gospodinjstev.

Simbolično predajo vodovoda 
Ptujska Gora so izvedli: Majda

Karneža, Janko Erbus in Rudi 
Klarič.

Ob pogovoru in prigrizku pa 
smo se zadržali tako dolgo, da nas 
je nekatere že ujela tema, ko smo se 
vračali proti domu.

Nataša Mohorko

Utrinek z otvoritve vodovodnega sistema Ptujska Gora.
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ceste Stoperce-Gnani vrh lil lil lil

Tudi otroci so nazdraviti novo urejeni cesti, starejše pa poučili, kako se morajo voziti.

V idilični naravi pod Sveto 
Ano, kjer je mogoče opaziti, kako 
zavidljivo se Boč spogleduje z 
Donačno goro, lezi zaselek »Gna
ni vrh«.

Prizadevni krajani, živeči ob 
cesti Stoperce - Gnani vrh so 
dolgo upali, da se jim bo uresniči
la njihova želja - asfaltirana 
cesta, ki bi kraj Stoperce povezo
vala tudi s krajem Makole. Mo
dernizacijo ceste Stoperce - Gna
ni vrh v dolžini 2150 m je izvajalo 
podjetje Asfalti Ptuj d.o.o., stala 
pa nas je 38.999.643,00 SIT.

Gradbeni odbor, kateremu je 
predsedoval Janez Korez, je 
pričel z zbiranjem sredstev. Zahte
vno delo na terenu se je zaključilo 
in prašno cesto, ki se vije strmo 
navkreber, je preplavila asfaltna 
prevleka. Veselje domačinov se je 
pričelo in ko so si tu zaželeli še 
zaključno prireditev ob Dnevu 
državnosti, so pričeli kovati in ust
varjati.

30. junija že zgodaj popoldne so 
prihajali vaščani in znanci, ki so 
ustvarjali množico, ki je bila pri
sotna ob otvoritvi ceste pri Sveti 
Ani, na meji med občinama Maj
šperk in Slovenska Bistrica. Sto- 
perška banda je slovesno naznanila 
začetek otvoritve, svoje misli o

cesti pa so zgledno izrazili tudi 
najmlajši s svojimi recitali. Po uvo
dnih govorih, je župan Občine 
Majšperk Franc Bezjak povabil k 
prerezu traku predsednika grad
benega odbora Janeza Korez in 
domačinko Angelo Lorber.

Z željo, da bi cesta bila varna in 
vesela pot za domačine, smo pri
sluhnili tudi blagoslovitvi, ki stajo 
opravila duhovnika, Marjan 
Banič in pater Franc Meško.

Domače gospodinje so se po
trudile in ni manjkalo dobre kap
ljice in okrepčila za nadaljnje ve
selo rajanje ob praznovanju Dneva 
državnosti v Občini Majšperk.

Zadovoljstvo domačinov se je 
tako že pričelo, še bolje ga bo ob
čutiti v zimskih mesecih, ko se bo 
mogoče brez večjih zapletov pri
peljati do doma, kakšen »gnanov- 
ski« otročiček pa bi gotovo dodal: 
»Zdaj bom lahko spal malo dlje, 
moja pot v šolo bo udobnejša!«

Anica Rejec

Utrinek z otvoritve modernizirane ceste Stoperce - Gnani vrh.
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Izmed več prireditev, ki so se odvi
jale ob Dnevu državnosti, sem se na 
povabilo znancev udeležila prireditve, 
ki jo je pripravila Občina Majšperk pri 
Sv. Ani.

Že od nekdaj sem rada zahajala v to 
malo cerkvico, zato sem bila preseneče
na nad organizacijo in obiskom prire
ditve v tako, do zdaj težavno dostopnem 
kraju.

Kraja prireditve res ni bilo mogočo 
zgrešiti, saj nas je že od daleč pozdra
vljal mogočen šotor.

Zvoki domačih glasbenikov na vozu 
so oznanili odprtje novoasfaltirane 
ceste, ki poteka iz vznožja Stoperc do 
Svete Ane in povezuje kraj z Makolami.

Ob tem dogodku je bilo opaziti srečo 
in veselje na obrazih domačinov, tudi 
solza sreče je orosila marsikatero oko.

Temu je skozi lepo okrašen in s ko
stanjevim vonjem napolnjen šotor sledi
lo vabilo k maši za domovino.

Mala cerkvica je bila pretesna za vse 
obiskovalce, ki so takoj zatem napolnili 
šotor do zadnjega kotička.

Organizatorji so napovedali prihod 
kolesarjev Mlade Slovenije in že smo 
skupno z glasnim aplavzom pozdravili 
tudi Lojzeta Peterleta.

Med pestrim kulturnim programom 
smo navdušeno prisluhnili tudi bese
dam slavnostnega govornika, Lojzeta 
Peterleta.

Po končanem programu so se prika
zali mladi v enakih majicah, s katerih je 
bilo mogoče razbrati, da so člani Nove 
Slovenije. Prinašali so malico, ki je 
nismo pričakovali, še manj pa to, da bi 
jo dobili zastonj.

Pogled na kres in bakle je bil 
prekrasen.

Organizatorju, Občini Majšperk, 
županu Francu Bezjaku in domači

nom izrekam javno zahvalo: »Ustva
rili ste čudovito vzdušje in to dru
ženje je marsikomu ostalo v nepo
zabnem spominu. Vsi moji znanci in 
jaz pa bomo odslej še raje obiskovali 
Sv. Ano, kraj lepih doživetij v neo
krnjeni naravi.«

Lep pozdrav!
Jožica Sedenik, 

Jelovec 27, Makole

Praznovanje Dneva državnosti
Iz vseh možnih dostopnih poti, ki vodijo k Sv. Ani so se v 

soboto 30. junija 2001 zbirali domačini in okoličani. Šotor 
je bilo mogoče opaziti že od daleč, zato cilja res ni bilo 
mogoče zgrešiti, v takšnem slučaju pa so z veseljem prisko
čili na pomoč člani Prostovoljno gasilskega društva Sto
perce in člani Prostovoljno gasilskega društva Makole, ki so 
skrbno skrbeli za red in parkiranje.

Po otvoritvi ceste so se pričeli zbirati v cerkvi, kjer je bila 
maša za domovino, nato pa seje šotor napolnil vse do zadnje 
proste klopi.

Po prihodu Lojzeta Peterleta in kolesarjev Mlade 
Slovenije nas je v uvodu kulturnega programa s pesmijo poz
dravil mešani pevski zbor Svetega Miklavža iz Majšperka, 
nato pa smo prisluhnili besedam župana Franca Bezjaka. 
Dejal je: »Spoštovani gospe in gospodje! Prav prisrčno poz
dravljeni na zaključni prireditvi v Občini Majšperk ob Dnevu 
državnosti.
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V Občini Majšperk Dan državnosti praznujemo že cel 
teden.

Pred nekaj minutami so se sem, k Sveti Ani na Gnanem 
vrhu pripeljali kolesarji, ki so zaključili s projektom »VSE 
NAJBOLJŠE SLOVENIJA«. Izvajali so ga Mladi Slovenije. 
Prevozili so celotno Slovenijo, s projektom pa so ravno danes 
zaključili tukaj, v naši občini. Zato mi najprej dovolite, da 
tudi njih prisrčno pozdravim v naši občini, na njihovem in 
vašem izbranem kraju, pravzaprav na naši slovesnosti ob 10- 
letnici osamosvojitve naše in moje domovine, kot bi lahko 
vsak izmed vas rekel sedaj.

Prav je, da poseben pozdrav namenimo domačinom, 
Stoperčanom in vsem drugim, ki so se in se trudijo, da bo ta 
slovesnost res prava slovesnost.

V izredno zadovoljstvo mi je, da lahko med nami pozdra
vim prvega predsednika Vlade Republike Slovenije in sedan
jega poslanca, g. Lojzeta PETERLETA.

Pozdrav je namenjen vsem prisotnim ne glede na funkcijo, 
položaj ali starost.

Letošnje praznovanje ob Dnevu državnosti Republike 
Slovenije bo seveda ostalo v spominu tistim, ki so se udeležili 
katerekoli prireditve, ki smo jih izvedli v okviru letošnjega 
praznovanja. Seveda so bili naši občani veseli vodovoda, 
mostov ter pločnika. Pa lepo po vrsti:

Prisotnim je spregovoril prvi predsednik slovenske vlade Lojze Peterle.

+ Že v nedeljo, 24. junija smo pričeli s 
položitvijo temeljnega kamna za nov 
Župnijski dom Majšperk,

+ v popoldanskih urah istega dne pa so 
50 let svojega obstoja zabeležili člani 
in članice Prostovoljno gasilskega 
društva Medvedce,

♦ v torek, 26. junija smo predali svoje
mu namenu vodovod Ptujska Gora v 
vrednosti dobrih 41 milijonov SIT,

+ v sredo, 27. junija je občino obiskal 
državni sekretar za državne ceste, g.
Anton ŠAJNA, ki je tudi uradno 
predal svojemu namenu most v 
Zgornji Sveči (Pesjak) na regionalni 
cesti R346 Rogatec - Majšperk, 
katerega vrednost je čez 30 mili
jonov. Prav tako se je z nami veselil 
ob otvoritvi pločnika z razsvetljavo 
od Majšperka proti Lešju. Tudi ta 
investicija je že do sedaj bila vredna 
20 milijonov tolarjev.

Svojega zaključka kolesarjenja po Sloveniji so bili vsi veseli.

+ v četrtek, 28. junija je sekretarja Radovana TAVZESA 
nadomeščala štiričlanska ekipa z ministrstva za okolje in 
prostor, na čelu s predsednico državne komisije za sanaci
je, go. Sonjo BESENIČAR, ki so se z nami veselili ob 
predaji investicije, sanacije plazu na Janškem Vrhu, 
vredne čez 19 milijonov SIT.

+ v petek, 29. junija, je Zavarovalnica Maribor odprla za
stopniško pisarno, bili smo na otvoritvi novega mostu pri 
Bedenikovih v Kupčinjem Vrhu. Zvečer pa predali svojemu 
namenu obnovljeno mrliško vežico z ureditvijo okolice 
pred pokopališčem na Ptujski Gori. Vrednost te investicije 
pa se je približala 25 milijonom.

+ Danes pa že tudi ves dan slavimo. Zjutraj so pričeli s 
praznovanjem 50-obletnice Društva upokojencev Maj
šperk, tukaj pa je bila tudi otvoritev modernizirane ceste 
Stoperce — Gnani vrh, po kateri se je večina pripeljala na 
današnjo prireditev. Za to investicijo je bilo potrebno 
odšteti tudi 40 milijonov.
Če povzamem vse naštete in vse ovrednotene in druge 

investicije v sklopu, ki smo jih predali svojemu namenu v 
sklopu letošnjega praznovanja Dneva državnosti, smo v obči
ni bogatejši za 178 milijonov. Do sedaj nam je uspelo iz

(Nadaljevanje na 20. strani)

Utrinek s proslave ob Dnevu državnosti, ki je bila na Gnanem vrhu



Bilo je lepo nedeljsko jutro, ko smo se zbrali pri nedeljski maši. Bila je 
navadna nedelja, pa vendar ni bila kakor ostale. Prazničen dan je bil za 
celotno župnijsko skupnost župnije sv. Miklavža. Ta dan bo ostal zapisan 
kot pomemben dan. Položili smo temeljni kamen novega župnijskega 
doma. Sveto mašo je daroval in vodil gospod Mirko Krašovec, monsinjor 
in stolni kanonik mariborskega-lavantinskega stolnega kapitlja ter skrb
nik škofijskega gospodarstva.

j mašnem nagovoru je povzel berila 
V nedelje in nato z izbranimi beseda

mi vsem razumljivo osvetlil velik do
godek: »blagoslov temeljnega kamna«.

Po maši smo se zbrali na prostoru, 
kjer bo kmalu stalo novo župnišče. Po 
blagoslovni molitvi in blagoslovu te
meljnega kamna, smo podpisali temelj
no listino, namenjeno našim nasled
nikom, ki bodo nekoč vzeli to listino v 
roke in iz avtentičnega vira razbrali do
gajanje v tem času.

No, do takrat bo verjetno minilo še 
precej časa, morda stoletja, sporočilo 
temeljne listine pa bo zato še bolj mi
kavno. V listini so popisani polpretekli 
dogodki, priložen je denar, navedene 
cene nekaterih izdelkov in hrane, zapi
sani svetni in cerkveni vladarji, tudi slo
venski. Sestava občine in župnije ter 
župnik s ključarji. Slednji smo vse to 
podpisali, skupaj z gradbeniki in seveda 
z gospodom kanonikom Mirkom

Krašovcem. Nato smo to vzidali v 
temelj novega župnišča ter zapeli zah
valno pesem Bogu in vsem plemenitim 
ljudem, ki so pristopili in pomagajo pri 
gradnji skupnega doma naše župnije.

In dela so se lahko začela in tudi lepo 
napredujejo.

Mnogi tudi tvorno sodelujejo, poma
gajo z delom, hrano pijačo, denarnimi 
prispevki za hrano, pijačo. Molitev bol
nikov, ostarelih, pomoč šolarjev in mla
dine, delavcev po službi in v času do
pusta, upokojencev in ljubeča skrb ma
ter in žena, ki skrbijo za hrano in po
strežbo. Vse to gradi nov župnijski dom 
in skupnost.

Mnogi tudi od drugod pomagajo, 
mnogi se ustavijo in si gradnjo ogledajo 
in ni jih malo, ki potrjujejo mojo trditev, 
da tukaj v Halozah živijo predvsem 
dobri ljudje. Ljudje, ki vedo in čutijo kaj 
je dobro za kraj. Ljudje, ki se veselijo

Form' župnik Janko Frangež ob položitvi 
temeljnega kamna.

novega in koristnega v kraju, župniji, 
občini.

Zopet poudarjam in pravim, da je 
zavest pripadnost neki skupnosti, sicer 
raznoliki in pestri, več vredna kakor 
sama vrednost objekta, ki ga gradimo. 
Saj je sožitje in sodelovanje nad oseb
nimi interesi, prijateljstvo nad sovra
štvom, dobronamernost nad škodoželj
nostjo, iskrenost nad hinavščino, pošte
nje nad goljufijo.

Dobro je, kar bo ostalo, slabo bo 
pozabljeno in bo morda ostalo kot 
neljub spomin; tudi v življenju je tako, 
da zlo nikoli ne premaga dobrega.

Duhovniki, stalni prebivalci župnij
skega doma bodo odhajali in prihajali. 
To je zakon, ki smo mu vsi podvrženi. 
In tisti, ki bodo prišli, duhovniki nam
reč, bodo vendar našli, predvsem v 
Majšperku, vedno dobre, delovne, svo
jemu kraju in skupnosti vdane in 
naklonjene ljudi in kristjane. Imeli bodo 
prostor in dom kjer se bodo zbirali in 
srečevali s svojimi farani, pripravljali na 
krst in poroko, otroke na obhajilo in 
birmo, tolažili svojce pokojnih. In vsi 
bodo vedeli, v naš dom - župnijski dom 
gremo, v svoje in naše. Tako bo prihajal 
rod za rodom, brez sramu in s strahov, 
saj smo ga ali so ga gradili naši ljudje - 
MAJŠPERČANI!

Janko Frangež

Ob blagoslovitvi temeljnega kamna, ki jo je opravil kanonik Mirko Krašovec, je bilo tudi precej
šnje medijsko zanimanja - dogajanje je v objektiv kamere ujel tudi snemalec TV Slovenija 
Kristijan Sande.
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NJEPtujska Gora dobiva še lepšo podobo
IpplU

Ptujska Gora, znano romarsko središče, je že v začetku letošnjega leta 
dobila še lepšo podobo, kajti obnovljena je bila mrliška vežica. Vsi vemo, 
da je to kraj, kjer se neradi zadržujemo. V kolikor se zadržujemo v teh 
prostorih, pomeni, da se poslavljamo od nekoga, ki smo ga imeli radi.

Lepo urejena mrliška vežica na Ptujski Gori »daje« še lepšo podobo Ptujski Gori.

"¥" eta 1998 je Občina Majšperk 
-Lv odkupila zemljišče Rimčevih 
(Ludvik Florjančič in Zvezdana 
Ritonja) v skupni izmeri 0,2838 
ha, v letu 1999 pa smo že bili urad
ni lastnik zemljišča. Tako so se lah
ko pričela ureditvena dela pri po
kopališču na Ptujski Gori. Na tem 
zemljišču se je uredilo parkirišče. 
Ureditvena dela smo izvajali v last
ni režiji z delavci, zaposlenimi na 
občini preko javnih del.

Za samo obnovitev mrliške veži
ce se je postopek zbiranja ponudb 
pričel že v lanskem avgustu. 21. 
septembra je bil izveden postopek 
javnega odpiranja ponudb. Na 
osnovi celovitega pregleda vseh 
prispelih ponudb je komisija ugo
tovila, daje najugodnejši ponudnik 
GIC GRADNJE d.o.o. iz Roga
ške Slatine. Nekaj dni po izdaji 
sklepa o izbiri ponudnika je bila z

izbranim izvajalcem podpisana 
pogodba, in s tem so se predvidena 
obnovitvena dela lahko pričela. 
Zaključila so se v začetku letošnje
ga leta, v mesecu juniju pa je bil 
izveden tehnični pregled.

Skupna vrednost del, seveda brez 
ovrednotenja dokumentacije in dela 
ter materiala, ki ga je občina s svo

jimi delavci izvedla v lastni režiji, 
znaša dobrih 22.208.646,22 SIT. V 
ta znesek je zajeto tudi urejanje in 
asfaltiranje okolice, ki jo je izvajalo 
podjetje Gradbene storitve, Jože 
Zolger s.p. Pri takšnih delih pa je 
potreben tudi nadzor, ki ga pa je 
izvajal predstavnik TMD INVEST 
d.o.o. iz Ptuja.

Zupan Občine Majšperk se je v 
svojem nagovoru zahvalil članom 
in mladincem Prostovoljno gasil
skega društva Ptujska Gora ter se
veda občanom, ki so s svojim de
lom pomagali pri izgradnji mrliške 
vežice pred leti. Prav tako se je 
zahvalil takratnemu predsedniku 
KS Ptujska Gora, oziroma sedanje
mu članu občinskega sveta Občine 
Majšperk, Radu Rodošku, za nje
gova dela in prizadevanja pri mrli
ški vežici in seveda tudi za organi
zacijo postrežbe, ki so jo izvedle 
gospodinje Društva kmetic Maj
šperk - aktiv Ptujska Gora, članice 
KORK in Karitasa Ptujska Gora.

Po nagovoru župana je sledil 
prerez vrvice. Vrvico sta tako ob 
pomoči župana prerezala Rado 
Rodošek in Borut Predan, pred
sednik PGD Ptujska Gora. Kot 
se spodobi za takšno pridobitev, je 

bila obnovljena 
mrliška vežica 
blagoslovljena s 
strani ptujsko- 
gorskega žup
nika Janka Ga- 
špariča, zapeli 
pa so tudi cer
kveni pevci žu
pnije Matere 
božje na Ptuj
ski Gori.

Nataša MohorkoPrerez vrvice sta ob pomoči župana izvedla Borut Predan in Rado Rodošek.
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Otvoritev mostu v Zgornji Sveti
Le nekoliko je bilo potrebno zmanjšati hitrost, ko smo se nekaj mese

cev vozili čez »nadomestni most« v Zgornji Sveči, danes pa se tod pona
ša eden lepo zgrajenih mostov v Občini Majšperk, vožnja čezenj pa 
poteka utečeno, brez strahu pred negotovostjo nasproti vozečih.

Ohranjena je prvotna oblika mostu, investicije vredne 29.691.710,50 SIT,
ki mu tako daje poseben čar, viden le, katero je financiralo Ministrstvo za
če se spustiš. promet, Direkcija RS za ceste.

27.junija smo se ob prisotnosti
državnega sekretarja Antona Šajna Skupaj z županom Francem Bezja-
veselili otvoritve mostu v Zgornji Sveči, kom sta prerezala trak, vsi prisotni pa

Domačini so se zbrali na novozgrajenem mostu. Te pridobitve so bili izredno veseli.

Anton Šajna, državni sekretar je s prerezom 
vrvice predal novozgrajeni most svojemu 
namenu.

smo se nato še veselili ob kozarcu in 
prigrizku.

Prijeten zaključek tej otvoritvi pa so 
dodali ljudski pevci in pevke KPD 
Stoperce, ki so k petju pritegnile tudi 
državnega sekretarja, Antona Šajna.

Anica Rejec

Le česa naj se človek v življenju še bolj veseli, kot 
svojih uspehov, ki mu lahko polepšajo njegov vsakdan.

Takšnega podviga so se veselili tudi domači pri Bedeni- 
kovih v Kupčinjem Vrhu. Skupaj s pomočjo Občine 
Majšperk so zgradili most, ki jim bo odslej tudi v zimskem 
času omogočal varno pot do doma.

Ob večjih nalivih vode, ki priteče izpod vznožja Donačke 
gore, je bila cesta k tej domačiji neprevozna. Domači, sorod
niki in prijatelji so »stopili skupaj« in tako smo se zbrani 29. 
junija veselili otvoritve te investicije.

Trak ob otvoritvi so ob županu Francu Bezjaku prerezali 
tudi trije člani družine, ki so poskrbeli za prigrizek in »mokro 
grlo«. V kulturnem utrinku so zapeli ljudske pevke in pevci 
KPD Stoperce.

Anica Rejec
Trak ob otvoritvi so ob županu Francu Bezjaku prerezali tudi trije člani 
družine.
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Smelo in pogumno, a vendar s stisko v 
srcu, smo se sredi junija poslavljali od 
starega župnišča.
rrtako bogato preteklost je imel. Toliko bi imel za povedati, 
JL ko bi mogel, ta naš stari »farof«.

Danes pa, ko se oziramo teh nekaj dni nazaj, se zdi, kot da 
nikoli ni bilo na tem mestu kaj drugega, kot to, kar stoji danes. 
Veliko delo je bilo narejeno do sedaj. Mnogi so dvomili v 
uspešnost izgradnje novega Župnijskega doma v Majšperku. 
Danes pa je očitno, da dvom ni imel mesta in prostora, dovolj 
hotenja in z vero v uspeh našega dela daje prve sadove.

Mnogi se še danes sprašujejo ali bomo zmogli to delo tudi 
dokončati. Moremo reči, da bomo, saj smo v to trdno prepri
čani in preveč dobrega, nesebičnega in prostovoljnega delaje 
bilo vloženo do sedaj, da bi nam ne uspelo. Bo pa težko, tega 
se zavedamo in nam je jasno, da ravno v takih situacijah 
krepimo našo namero, ki ni v osebnem interesu nobenega 
izmed nas, da dokončamo to prepotrebno zastavljeno delo.

Stranski pojavi, ki se zmeraj pojavljajo, ne samo pri nas, 
pri delu nasploh, niso vredni, da bi zaslužili kakšno posebno 
pozornost. Solidarnost in čut za skupnost, sodelovanje in 
nesebičnost sodelujočih, je krepko prešlo vse nasprotujoče 
pojave in med nami ni skalilo »bistrega studenca iskrenosti« 
iz katerega zajemamo iskreno prijateljstvo, ki nas bo družilo 
še pozneje v našem skupnem življenju.

Znanec iz Nemčije, kije tudi obljubil pomoč pri naši grad
nji in ga v teh dneh pričakujem, mi je dejal takole: »....sedaj, 
ko si v stiski, ko potrebuješ pomoč, boš spoznal prave pri
jatelje. Ko imaš vsega obilo jih boš imel kot trave (prijateljev 
namreč). To vem iz lastne izkušnje....«

Res je, kar mi je povedal. To vem in če morda še česa 
nisem vedel, sedaj spoznavam. Tudi tako in na takšen način 
raste naša skupnost; skupnost prijateljev.

Mnogi znanci in prijatelji so, ko so izvedeli, da gradimo v 
Majšperku - Halozah, prišli pogledat in ponudili podporo, na 
mnoge pa še računam. Veliko še nam namreč manjka. O tem

S£W-

»Staro se umika novemu.«

priča številka predračuna: 79,825,493 SIT. To pa je samo 
zgradba brez opreme in potrebnih stvari za bivanje in delo. 
Končna številka, ko bo vse končano, bo tako gotovo krepko 
čez 100 milijonov SIT. Seveda moramo tukaj tudi ovrednotiti 
prostovoljno delo, hrano in pijačo, vse to je vredno krepke 
milijone, ki sojih prispevali predvsem nekateri. V kratkem bo 
to vse objavljeno v delnem poročilu.

Do sedaj smo zbrali od obljubljenega skoraj 10 milijonov 
tolarjev in okoli 3 milijone tolarjev od drugih darovalcev 
izven župnije. Bežen izračun pa kaže, da ta sredstva niti 
slučajno ne zadoščajo za do sedaj opravljena dela in vgrajeni 
material. Gotovo je tudi, da obljubljeni denar s strani faranov 
cca. 22 milijonov tolarjev ne bo zadoščal za dokončanje del. 
Upam, da se še najde tudi kakšna domača »dobra duša«, ki bo 
še nenapovedano pomagala. Gotovo še imamo rezerve med 
nami v domačem kraju, v to ne dvomim.

Sedaj smo torej v fazi zbiranja denarja. Obrnili se bomo na 
vse mogoče naslove; doma in v tujini. Nekaj imamo oblju
bljeno, za nekaj še bomo prosili trdno prepričani, da bomo 
uslišani. Gotovo pa moramo poiskati kar zmoremo najti

Brez trdnih temeljev ni dobre hiše. Škarpa - ponos prostovoljnega dela faranov.
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Trije izmed »oldtimerjev«. Najbolj prijetno delo...

doma, saj gre vendar za naš kraj, za naš Župnijski dom, za 
naše ljudi in za dogajanje med nami. Prepričan sem, da tudi 
Občina Majšperk ne bo odrekla deleža, s katerim bi premo
stili marsikatero težavo in tako prispevali, da bo stavba, ki jo 
gradimo v resničen ponos in korist kraju in krajanom.

Vzpodbujam vse tiste, ki so do sedaj jemali gradnjo 
Župnijskega doma nekako z rezervo, mnogi tudi z bojaznijo, 
da se smejo vključiti in priključiti vsem tistim, ki smo do 
sedaj naredili, kar je narejenega.

Ne s prisilo, temveč s prijazno prošnjo prepričan, da je še 
mnogo dobrega med nami, a še ni zbujeno. Zato pozivam vse 
ljudi dobre volje v našem kraju, župniji, da se nam pridružijo. 
Za nas vendar gre, za naš kraj in kakor si bomo poslali, tako...!

Če je morda kdo pozabil ali izgubil, založil ali raztrgal 
položnico, s katero je mogoče preko banke, prispevati svoj 
denarni prispevek, objavljam že znane podatke:

Številko žiro računa: 51800-620-16 
Sklicna številka 05 1270117-15070/8 
Nova KBM d.d. Podr. Ptuj 
Župnijski urad Majšperk
Namen nakazila: Polog na žr. NOVO ŽUPNIŠČE
V prilogi Vam predstavljamo nekaj slik, razne faze gradnje 

župnišča in nekaj pisnih prispevkov, ki naj prinesejo v vsak 
dom nekaj tistega, kar nastaja med nami novo. To je: 
ŽUPNIJSKI DOM.

Janko Frangeš

Druga plošča novega Župnijskega doma v Majšperku.

Nekaj izjav o novem Župnijskem domu

V. Krof, dekan dekanije Dravsko polje:
»Navdušeni smo in neizmerno se veselimo z vami in vas 

občudujemo. Veliko delo delate, veliko žrtvujete, Bog naj 
blagoslovi vaše plemenito delo. Veselimo se, dekanijski 
duhovniki namreč, do se bomo lahko prvič zbrali v vašem 
Župnijskem domu....«

K. Pavlič, župnik pri sv. Lovrencu na Dravskem polju:
»...občudujem vašo »škarpo«, ki je prava slika trdnosti in 

povezanosti ter opore v dobrem v vaši župniji. Kar pa se župni
šča tiče, ste nam vsem sosedom za vzor. Tako se dela, tako se 
gradi, ne zase za skupnost. Vsaka vam čast in spoštovanje....«

»Nagradno« vprašanje: »Kdo je bil glavni pri polnilih?t



— ŠTEVILKA 28 — SEPTEMBER 2001 STRAN 13DOB
MA

'E
HVJE

T. Eberl, gospodinja:
»S strahom sem pričakovala začetek del. Naročeno mi je 

bilo, naj organiziram prehrano in pijačo za delavce. Danes me 
ni več strah. Nihče mi ni odrekel, na kogar sem se obrnila. 
Mnogi so me poklicali, mnogi ponudili pomoč. Hvala vsem, 
ki ste mi pomagali oziroma ste nam pomagali, pa še v naprej 
bodite prošeni...«

N. N. iz Majšperka:
»Vsak večer molim, da se ne bi kateremu kaj hudega 

zgodilo, drugače pa ne morem pomagati.
Naj Bog blagoslovi vaše delo in Marija naj vas varuje«.

Intihar. S. iz Manliaima, Nemčija 
(v telefonskem razgovoru) ...

»Občudujemo in podpiramo vaš pogum. V stiski boste 
spoznali prave prijatelje. Ko vam bo šlo dobro, jih boste imeli 
veliko. To vem iz lastne izkušnje....«

Klusterbanj J F. iz Zavrča: ...
»Občudujem peščico ljudi, ki dan za dnem prihaja in gradi 

kakor zase, a vendar ne zase. Kakor svoje, a vendar ne svoje 
in se ne ozirajo na druge. Nič se še ni spremenilo v 
Majšperku ...«

Dvigujemo se iz blata.

Tinčka K. iz Majšperka:
»... sosedi smo veseli, drugo ne morem reči...«

Čačič P. tajnik Karitasa Majšperk)
»... tudi Župnijska Karitas Majšperk tvorno sodeluje pri 

gradnji Župnijskega doma v Majšperku, saj bo to tudi dom 
Župnijske Karitas..... «

Tudi otroa pomagamo
Ob nedeljah, ko sem prihajal k maši sem opazoval rast 

novega župnišča. Tudi mene je pritegnilo delo in nekega dne 
sem poklical gospoda župnika. Vprašal sem ga, ali lahko tudi 
jaz kaj pomagam. Gospod župnik mi je odgovoril, daje vsaka 
pomoč dobrodošla. Tako sem se s kolesom odpravil v 
Majšperk.

Najprej smo se skupaj dogovorili, kaj bo kdo delal. Nekaj 
časa smo pomagali osmim zidarjem. Ko je gospod župnik 
pripeljal barvo, smo pričeli z barvanjem lesa za ostrešje.

Konkurenca " oldtimerjem "

Premazati je bilo potrebno vse trame, šperavce, deske, ladijs
ki pod in late. Porabili pa smo barve, da te kap. Tudi za hrano 
in pijačo je bilo zelo dobro poskrbljeno, saj so nam vsak dan 
dobri ljudje pripeljali malico in kosilo. Otroci pa smo večkrat 
dobili sladoled. Čeprav smo delali dvanajst do trinajst ur na 
dan, smo se imeli pri delu lepo, saj smo vsi skrbeli za dobro 
voljo in smeh.

Prav gotovo bom še kakšen dan počitnic namenil izgradnji 
novega Župnijskega doma.

Lepo Vas pozdravlja Mario Štih

P.s. Naša ta mala, sestra Vesna, seje tudi namenila priti en 
dan za mano, pa jo je »zgrivalo«. Ji ni za zamerit, saj je še 
mala. Bo že zrasla.

Naša ta »vTka«, sestra Monika pa je sramežljiva, samo 
zato ni prišla, bo pa drugič, je rekla. Cao!

Glavna opora župnišča - steber, prihaja na svoje mesto.
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Junija smo tudi mi mladi, kot vsi ostali že težko pričako
vali začetek gradnje novega župnišča. A pred tem smo najprej 
morali podreti staro župnišče, in za tem je delo steklo. Vedno 
je bilo dovolj dela za vse, ki so kdaj prišli pomagat. Predvsem 
avgusta, pa je pri delu pomagalo tudi zelo veliko mladih. 
Pomagali smo pri barvanju tramov, ladijskega poda, desek, 
lat, pri tem smo včasih pobarvali še sami sebe in se ob tem še 
pošteno nasmejali. Pomagali smo tudi pri pripravi mize za 
kosilo, vožnji Sodra za škarpo, ki pa je bila zelo naporna, 
čiščenju prostorov v novem župnišču - dobili smo prav dobre 
čistilce in čistilke, nekateri pa so pomagali tudi Cimermanom 
na strehi pri zabijanju lat. Čeprav smo trdo delali ves dan, od 
jutra do večera, smo bili veseli, saj se že sedaj veselimo rezul
tata našega dela, novega župnišča in s tem učilnice, 
mladinske sobe, sobe za karitas in raznih drugih prostorov. 
Pri delu pa smo se tudi zabavali s pripovedovanjem raznih šal 
in pripetljajev, saj bi se drugače dela prehitro naveličali in ga 
ne bi končali v tako kratkem času. Za osvežitev pa je poskr
bel tudi gospod Janko Frangež — župnik s sladoledom. Pred 
časom je še na tem mestu stalo staro, razpadajoče župnišče, 
sedaj pa že raste nova čudovita stavba; novo župnišče. Prav 
veseli smo, ko vidimo, kaj se je naredilo v tako kratkem času 
s prostovoljnim delom. Dobrodošel je vsak, brez dela ne bo 
nobeden, saj več kot je ljudi, več in hitreje se naredi in tako 
se lahko že v kratkem veselimo novega župnišča, ki bo v 
ponos našemu kraju.

Anja Galun

Novega župnišia veseli tudi mladi
Vsak, ki se pelje skozi Majšperk, si ne more kaj, da se ne 

bi ozrl na novo zgradbo, ki kar raste in raste. Marsikdo me je 
že vprašal, kaj neki gradimo in vsakemu sem z veseljem in 
ponosom povedala, da je to naše novo župnišče.

Vsak dan okrog njega kar mrgoli marljivih prostovoljcev, ki 
opravljajo razna dela. Če izbistrimo oko, pa lahko vidimo, da 
so ti prostovoljci prav vseh starosti od osnovnošolcev pa vse 
tja do upokojencev oz. »oldtajmerjev«, kot jih v šali rad ogo
vori g. župnik. In prav ti so najbolj vztrajni. S svojim znanjem 
in bogatimi izkušnjami pa radi pomagajo tudi mlajšim.

Na pomoč jim radi priskočimo tudi mladinci iz starejše in 
mlajše mladinske skupine. Čeprav je čas počitnic nam vselej 
zmanjkuje časa, če pa ga le kaj najdemo, se hitro odpravimo k 
župnišču, saj vsi dobro vemo, da je to zgradba, kjer smo se in 
se še bomo, poslej še z veliko večjim veseljem zbirali, se za
bavali, predvsem pa marsikaj naučili in poslušali nauke župni
ka pri mladinskem verouku in tudi ob drugih priložnostih.

Zelo smo bili veseli, ko nam je župnik pokazal načrte 
novega župnišča. Hitro smo ugotovili, da bo za otroke in 
mladino namenjenih posebno veliko prostorov, saj se vsi 
zavedamo, da na »mladih svet stoji«.

Zavedamo pa se tudi, da čas hitro teče in naša mladost se 
počasi izteka. Za nami prihajajo novi rodovi. Vsako leto novi 
mladinci in seveda tudi prvošolci. In prav zaradi teh se še bolj 
trudimo.

Želimo si, da bi z veseljem in redno zahajali v to župnišče 
in da bi bili nanj ponosni, kakor smo tudi mi.

Marija V.

Malarja z mentorjem.

Nastaja tretja plošča.

Takšen pa je pogled od zadaj na novo župnišče.



— ŠTEVILKA 28 - SEPTEMBER 2001 STRAN 15DOBI
MAlUVJE

Občani, ki vsakodnevno hodijo na relaciji Majšperk 
- Lešje so bili izredno veseli pričetka del za pločnik. 
Vsakodnevna pot otrok v šolo bo s to pridobitvijo bolj 
varna, saj bodo sedaj lahko hodili po pločniku in ne 
po cestišču, kjer jim je nenehno pretila nevarnost.

Tako smo se v sredo, 27. junija z domačini in vsemi, ki so 
se veselili te pridobitve, zbrali ob koncu na novo narejenega 
pločnika. Domačini, skupaj s člani in članicami Kulturno 
umetniškega društva Majšperk, so pripravili kratek pro
gram. Vsi smo bili veseli, da se je z nami veselil državni 
sekretar Anton Šajna, ki je skupaj z županom tudi predal 
pločnik s prerezom traku, svojemu namenu.

Že v letu 1999 smo predali 243 metrov pločnika mimo 
pokopališča. Takratna skupna vrednost pločnika z cestno 
razsvetljavo nas je takrat stala 4.234.000,00 SIT. Ministrstvo 
za promet in zveze - Direkcija RS za ceste se je po velikih 
prizadevanjih župana in občinske uprave odločilo, da bo 
financiralo izgradnjo pločnika v skupni dolžini 500 metrov. 
Skupna vrednost tega odseka pločnika je tako znašala 
18.411.166 SIT.

Od tega je ministrstvo financiralo v višini 15.691.294 SIT, 
ostalo pa je sofinancirala Občina Majšperk. V sklopu te ure
ditve, je bila urejena tudi cestna razsvetljava Premestitev 
kablov je Občino Majšperk stala okoli 900.000 SIT, medtem 
ko je sama ureditev cestne razsvetljave stala 795.071 SIT.

Skupna vrednost celotnega odseka ureditve pločnika s ces
tno razsvetljavo je bila dobrih dvajset milijonov tolarjev.

Ureditvena dela pločnika je izvajalo Cestno podjetje Ptuj 
d.d., medtem ko sta razsvetljavo izvajala Elektro Maribor, 
PE Ptuj in Maks Primužič s.p. Občina Majšperk pa je pri
dobivala dokumentacijo, ki nas je stala 1.200.000 SIT.

Po zaključku programa smo se še veselili ob dobri kaplji
ci in hrani, ki so nam jih pripravile domače gospodinje. 
Pevci so še zapeli nekaj pesmi, ki pa so pritegnile tudi 
državnega sekretarja. Z njimi je namreč zapel nekaj pesmi.

Nataša Mohorko

Pridobljenih metrov novega pločnika se niso veselili le domačini, ki ga 
bodo najpogosteje uporabljali, pač pa tudi državni sekretar Anton 
Šajna.

Pevd in pevke so državnega sekretarja tako navdušili, da je z njimi tudi zapel.

Strokovni izlet Društva rejcev plemenskih telit Stoperte

»Združiti prijetno s koristnim« je 
zares modro.

Člani Društva rejcev plemenskih telic 
Stoperce so se v sodelovanju s Kmetijsko 
svetovalno službo Ptuj, podali na izlet po 
Slovenskih goricah.

Blizu doma, pa vendar tako različne 
možnosti za kmetovanje, smo ugotavljali vsi 
zbrani.

Naprej smo se v Doliču ustavili na gove
dorejski kmetiji Arnuš in z zanimanjem pri
sluhnili razlagam gospodarja in ogledu hle
vov. Pogled je moral ponesti kar daleč, daje 
bilo mogoče opaziti vso njihovo čredo mol
znic. Le kaj seje ob tem pogledu porajalo v 
mislih naših kmetov, je bilo prav težko ugo
tavljati, vprašanj gospodarju pa tudi ni 
manjkalo.

Nato smo se podali na kmetijo Holer, ki 
se ukvarja s prašičerejo ter z vzrejo da
mjakov in jelenov. Ob pogledu na lepe trofe
je smo potešili svojo radovednost in pričeli 
razmišljati ali ni gojitev teh živali primerna 
tudi za naše kraje, da počistijo samoraslo 
grmičevje, ki ostaja po paši goveda.

Bilo je pravšnje zanimanje in videli bo
mo, če je bil to tudi dovolj velik navdih za za
četek nečesa novega na kakšni naši kmetiji

Nadaljevali smo pot do kmečkega turiz
ma Bauman, kjer nas je sprejel župan občine 
Sveta Ana, nato si ogledali kovaško delavni
co in se odpočili pri prigrizku.

Dobro domače kosilo nas je čakalo na 
turistični kmetiji Firbas. Nato smo nadalje
vali z ogledi cerkve Sveta Trojica, se 
povzpeli v kraju Zavrhu še na stolp in si tod

ogledali tudi spominsko sobo Rudolfa 
Maistra.

Zadovoljni po prijetno preživetem dnevu 
smo stopili še na degustacijo vin v klet 
Šumanove vinogradniške kmetije, kjer smo 
bili nadvse presenečeni nad znanjem mlade
ga vinogradnika in kletaija.

Zadovoljni smo zaključili izlet v pogo
voru s člani Govedorejskega društva Lenart 
in se polni idej vračali v domači kraj. Bilo je 
res pravo spoznanje, da se povabilu na 
takšen izlet ne da odreči.

Ali bo za kakšen nov način pridobitne 
dejavnosti na naših kmetijah potrebno še 
zbirati pogum, to vedo najbolje člani tega 
društva. Vsekakor pa se človek ob izkušnjah 
in idejah bogati, ...in zato le pogumno 
novim izzivom naproti.

A Rejec
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Plaz na Janškem Vrhu saniran

Saniran plaz so predali svojemu namenu Sonja Beseničar, Franc Bezjak in Januša Tanko (z leve 
proti desni).

V poznih popoldanskih urah 
smo v prostorih Občine Majšperk 
gostili predsednico državne komi
sije za sanacije Sonjo Beseničar s 
svojimi sodelavci: Janušo Tanko,
Marinko Eiselt in Ervinom 
Vivoda. Prišli so z namenom, da 
se seznanijo s težavami na ob
močju naše občine in da predajo 
svojemu namenu saniran plaz na 
javni poti JP 740900 Slape- 
Peskov breg.

ajprej je pogovor o problemati
ki na območju naše občine 

stekel v prostorih občine, kasneje pa 
so si problematiko ogledali tudi na 
terenu. Po ogledu so se pridružili
domačinom na Janškem Vrhu Pričel se je uradni del 
predaje saniranega plazu.

Po besedah župana Občine Majšperk Franca 
Bezjaka, ki je navedel nekaj podatkov o sami sanaciji, 
je spregovorila tudi Sonja Beseničar, ki je na tem, za 
nas pomembnem dogodku, zastopala tudi državnega 
sekretarja Radovana Tavzesa. Tudi sama s svojimi sode
lavci se je veselila te pridobitve z domačini. Pridobitve 
so bili veseli tudi domačini, kot je v svojem nagovoru 
povedal tudi Bogomir Jurtela.

V decembru 1997 je območje Občine Majšperk 
prizadelo neurje, v katerem pa se je med drugimi pla
zovi sprožil tudi plaz na javni poti JP Slape-Peskov 
breg. Občina Majšperk je že v letu 1998 podala podatke

Plaz je končno le saniran.

o vseh plazovih. Neurje v jeseni 1998.leta je stanje tako 
poslabšalo, da je cesta bila povsem zaprta. 9.oktobra 
2000 smo bili s strani državne komisije za sanacijo pri 
Ministrstvo za okolje in prostor obveščeni, da smo s 
sanacijo plazu na tem predelu v predlogu Vladi RS za 
pridobitev državnih sredstev za sanacijo, kasneje pa 
smo dobili tudi ustrezen sklep. 17. oktobra smo pričeli z 
zbiranjem ponudb, odpirali pa smo jih 3.novembra 
2000. Na osnovi prispelih ponudb, je bil za izvajalca 
izbrano podjetje GIC GRADNJE d.o.o. iz Rogaške 
Slatine. Nato je bila podpisana pogodba v vrednosti 
15.024.036 SIT, kasneje pa še aneks v višini 1.505.867 
SIT, tako je skupna vrednost sanacije s strani izvajalca 
del 16.529.903 SIT. Projekti so nas stali 288.293,30 
SIT, ki jih je izdelal TMD INVEST d.o.o.. Nadzor je 
izvajal Martin Urleb, ki je tudi pooblaščen s strani 
ministrstva, Splošno ključavničarstvo Vladimir Kve
der je izdelal zaščitno ograjo v vrednosti 679.847,00 
SIT, medtem ko je Asfalti Ptuj naredilo asfaltno pre
vleko v vrednosti 354.411,75 SIT.

Po končanem uradnem delu so nas domačini pova
bili na vikend Bogomirja Jurtela, kjer so nas postregli 
s pečenim odojkom in dobro kapljico vina. Poskrbeli so 
tudi za dobro voljo, saj je harmonikah, Ivan Kojc, 
zaigral na harmoniko, prisotni pa so mu pomagali s 
petjem. Ko se je že dodobra zvečerilo, so nas, čeprav bi 
še raje bili z nami, zapustili tudi predstavniki s strani 
ministrstva, ostali pa so rajali še pozno v noč.

Nataša Mohorko
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V petek, 29.junija smo se v zgodnjih popoldanskih 
urah, zbrali pred stavbo stare Krajevne skupnosti Maj
šperk, ki jo je občina pred kratkim odkupila.

V teh prostorih je občina že uredila nekatere prostore za 
svoje potrebe, nekaj prostorov pa je dala tudi v najem. Tudi 
Zavarovalnica Maribor je izrazila interes za najem prostora za 
svoje delovanje. Pisarna Zavarovalnice Maribor je odprta že 
od začetka leta, medtem ko je bila uradna predaja šele v 
mesecu juniju.

Na slovesnosti so bili zbrani - predstavniki zavarovalnice, 
pa tudi predstavniki občine. S svojimi železnimi konjički so 
se pridružili tudi oldtimerji. Ti so izročili predstavnikom 
zavarovalnice v znak sodelovanja tudi v prihodnje simbolično 
darilo.

Pajica Skorobijan, član uprave Zavarovalnice Maribor,
je spregovoril navzočim v imenu Zavarovalnice Maribor. 
Izrazil je svoje veselje in tudi veselje drugih ob tem dogodku.

Spregovoril je tudi župan Občine Majšperk Franc 
Bezjak, kije med drugim dejal: »V Občini Majšperk se trudi
mo, da bi čimveč storitev in uslug, ki jih občani potrebujejo, 
približali njihovemu kraju bivanja.« Predstavnikom Zavaro
valnice Maribor pa je ob tem dogodku izročil občinsko 
namizno zastavico, ki bo odslej krasila njihov delovni prostor.

Da pa ni vse potekalo samo v govorih, so za družabni del 
poskrbeli pevci Mešanega pevskega zbora KUD Majšperk

z izbranimi pesmimi, program pa je povezoval Andrej 
Doberšek.

Tik pred koncem slovesnosti je sledil prerez traku, župan 
Občinea Majšperk Franca Bezjaka in član uprave Zava
rovalnice Maribor Pajice Skorobijan.

Vsi navzoči smo bili po uradnem delu povabljeni na ogled 
novih in urejenih prostorov, kasneje pa še na pogostitev.

Nataša Mohorko

V prostorih bivše KS Majšperk si je svoje prostore uredila tudi 
Zavarovalnica Maribor.

PGD Medvedce ob praznovanju
Pred 50-imi leti je pričelo s svojim delovanjem 

Prostovoljno gasilsko društvo Medvedce. Ta praznik so 
vodstvo, člani in članice društva zabeležili s prazno
vanjem in z ognjemetom pred prostori društva.

Praznovanje, kije bilo 24. junija, seje pričelo s slavnostno 
sejo upravnega odbora, na kateri so bili prisotni tudi gostje: 
predstavniki Gasilske zveze Slovenije, regijske zveze, Gasil
ske zveze Majšperk, gasilskih društev in drugi. Že umrle čla
ne društva so počastili z minuto molka. Aktivni člani društva 
so prejeli priznanja za 10,20, 30,40 in 50 letno delo v društvu.

Osrednja prireditev se je pričela z razvrstitvijo gasilskih 
enot. Voditeljica in govorniki so seveda v svojih kratkih govo
rih svoje misli namenili predvsem delovanju gasilstva ter 
izrekali članom in članicam društva čestitke ob njihovem 
prazniku.

O delu društva pa je spregovoril predsednik Prostovoljno 
gasilskega društva Medvedce Slavko Dvoršek, ki je med 
drugim dejal: »18. februarja leta 1951 je bil ustanovni občni 
zbor PGD Medvedce. Pobudnik organiziranja je bil Metod 
Skamlič, prvi predsednik društva pa Stefan Belca. Tri leta 
pozneje je bila dana pobuda za gradnjo gasilskega doma in 
leta 1956, pod predsedovanjem Ludvika Lampreta, so z

nakupom gradbene parcele pričeli z resnimi pripravami na 
gradnjo, ki se je pričela leta 1960. V letu 1961 so ob prireditvi 
v nedograjenem gasilskem domu razviti prvi prapor društva 
in leta 1964 je bil dom, čeprav še vedno nedograjen, predan 
svojemu namenu s selitvijo gasilske opreme iz dotedanje

(Nadaljevanje na naslednji strani)

Poveljnik PGD Medvedce Bogdan Kores ob razvitju praporja.
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lesene lope v te sodobnejše prostore. 
Nova motorna brizgalna je bila kuplje
na leta 1967 in prvi gasilski avto leta 
1971, pod predsedovanjem Antona 
Dvorska. Pravo vrednost vseh teh pri
dobitev v prvih 20 letih delovanja dru
štva pa lahko ocenimo šele skozi 
ekonomske razmere tistega obdobja. Pri 
tem pa ne smemo pozabiti, da je tudi 
strokovno usposabljanje operativnega 
članstva zahtevalo veliko dela in časa. 
V letu 1984je bil nabavljen nov gasilski 
avto, v letih 1987 do 1990 pa je bil do
grajen in obnovljen gasilski dom. Da
našnjo podobo je dom dobil leta 1997 s 
preureditvijo podstrešnih prostorov. 
Podobno kot dom je tudi gasilsko vozilo 
dobilo svojo današnjo podobo z dogra
ditvijo sodobne opreme vozila v letu 
2000.«

V nadaljevanju pa je še dejal: »Za 
nami je 50 let trdega dela in odrekanj. 
Različna časovna obdobja prejšnjega in 
tudi sedanjega sistema so postavljala 
različne pogoje za naše delovanje. 
Nikoli ni bilo rožnato, a kot humana 
dejavnost ostajamo še naprej trdno pre
pričani, da smo potrebni. Vsi sicer ne 
mislijo tako, menijo da nas je preveč, a 
tudi izkušnje razvitih in bogatih držav

Predsednik, Slavko Dvoršek ob prejemanju 
simboličnega darila.

kažejo, da samo s poklicnimi enotami ni 
mogoče ustrezno zagotavljati sistema 
varovanja, gašenja in reševanja ob 
raznovrstnih nesrečah.

In kakšna je torej naša prihodnost v 
takšnih razmerah in pogojih? Obdržali 
se bomo zagotovo, le da bomo postopo
ma tudi mi morali začeti postavljati 
svojo ceno. Ne zato, da bi bilo naše delo

plačano, ampak zato, da nam poleg 
prostovoljnega dela ne bo potrebno še iz 
lastnih žepov financirati delovanja dru
štva. Obdržali pa se bomo tudi zato, ker 
se najbolj zanesemo nase. Da smo spo
sobni, smo dokazali z rezultati 50-letne- 
ga dela.«

Na sami osrednji svečanosti je bil 
razvit prapor, katerega boter je bil 
Milan Dobič. Prav tako pa so prispevke 
v obliki spominskih trakov in zlatih 
žebljičkov prispevali številni darovalci 
in sponzorji. Ob tem dogodku so bile 
podeljene tudi plakete društva, ki so jih 
prejeli še živeči ustanovni člani društva, 
posebno aktivni in zaslužni člani in 
društva iz Gasilske zveze Majšperk, 
nekatera sosednja društva, s katerimi 
PGD Medvedce redno sodeluje in pa 
nekateri posebej zaslužni člani iz 
društev v Gasilski zvezi Majšperk.

Po končani prireditvi se je predsed
nik PGD Medvedce, Slavko Dvoršek, 
zahvalil vsem sponzorjem in donator
jem, prisotnim pa so lahko prejeli 
zbornik o delu društva. Vsi udeleženci 
so se lahko poveselili še ob zvokih an
sambla Viničarji, ki je za zabavo skrbel 
vse do jutranjih ur. Seveda smo si z 
veseljem ogledali tudi ognjemet.

Nataša Mohorko

DOBI*E
MvllSNJE

11. avgusta smo se zbudili v deževno jutro. Navkljub 
slabemu vremenu je bilo v naši občini veselo. Le zakaj 
ne bi bilo? Saj se je v Majšperku, natančneje na Bre
gu, srečalo čez 800 upokojencev iz Podravske regije.

Osmo srečanje upokojencev Podravske regije je pričel s 
himno pihalni orkester iz Svetega Urbana v Slovenskih

Župan Franc Bezjak se je zahvalil za prejeto darilo

Goricah. Po himni so spregovorili Mirko Bernhard, predsed
nik Območne zveze Društva upokojencev Ptuj, Franc Bezjak, 
župan Občine Majšperk, Vinko Gobec, predsednik ZDUS 
Slovenije in Janko Kušar, predsednik DeSUS-a Slovenije.

V drugem delu programa so nastopili pevski zbori društev 
upokojencev OZDU Ptuj, in sicer: Kvintet DU Rogoznica, 
Zenski pevski zbor DU Muretinci, Pevski zbor DU Grajena, 
Moški pevski zbor »Jezero« DU Budina Brstje, Mešani pevs
ki zbor DU Ptuj in Trio GROZD - Zavrč ter Mešani pevski 
zbor DU Dolena.

Ob zaključku programa je spregovoril tudi predsednik 
Društva upokojencev Majšperk Ciril Murko, kasneje pa je 
nastopil še amaterski gledališki igralec, režiser in hkrati tudi 
humorist Lojze Matjašič.

Kljub slabemu vremenu so se upokojenci imeli dobro, saj 
so lahko tudi zaplesali ob zvokih ansambla ŠE PA ŠE; neka
teri celo z dežniki v rokah.

Ob tem dogodku so izdali tudi prospekt, katerega so si 
lahko obiskovalci tudi ogledali. Glavni sponzor prireditve pa 
je bila Občina Majšperk, ki jo zastopa župan Franc Bezjak.

Nataša Mohorko
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V soboto, 30. junija so se v dopoldanskih urah 
pričeli zbirati člani in članice Društva upokojencev 
Majšperk, vabljeni gostje in nastopajoči, ki so s svojo 
prisotnostjo zabeležili 50-letnico. Ta praznik so 
počastili s proslavo, medtem ko so nadaljevali s pravo 
veselico.

"v rse prisotne je najprej pozdravil predsednik Društva upo- 
V kojencev Majšperk Ciril Murko. Kasneje pa so spregov

orili in čestitali vsem jubilantom še ostali prisotni gostje.

Prisotnim je spregovoril tudi župan Občine Majšperk 
Franc Bezjak, kije med drugim dejal: »V mladosti se ljudje 

i odrečejo zdravju, da bi pridobili bogastvo; v starosti se 
odrečejo bogastvu, da bi pridobili zdravje.« To je misel, ki 
ga je govornikom v svoji knjigi zapisal literarni ustvarjalec 
in iskani govornik, Ken Blanchard iz Kalifornije. Da je 
misel resnična nam lahko povedo starejši, ki so že »dali 
veliko skozi« svoje življenje, tako mladost, kot sedaj starost.

Pa še nekaj o preteklosti društva: »Društvo upokojencev 
Majšperk je bilo ustanovljeno leta 1951, pod imenom 
Društvo upokojencev Lešje - Majšperk. Po vsej verjetnos
ti so ga ustanovili upokojenci tovarne strojil. V tem 
društvu so bili zastopani upokojenci iz Majšperka, 
Stoperc, Ptujske Gore, Žetal in Dolene. Že istega leta so 
upokojenci ugotovili, da se je treba tudi v tem življenjskem 
obdobju družiti in složno reševati probleme ter pomagati 
drug drugemu.

Društvo upokojencev Majšperk je imelo vseskozi cilje in 
programe naravnane tako, da je združevalo in pomagalo 
svojim članom do boljših življenjskih pogojev.

Predsednik društev Zveze upokojencev Slovenije Vinko Gobec ob svo
jem nagovoru.

Pred leti so se iz društva ločili člani — upokojenci iz 
Stoperc, Dolene, Ptujske Gore in Žetal in ustanovili svoja 
društva.

V društvu je danes vključenih 300 upokojencev, sedež 
društva pa je v Majšperku 32, kjer si je društvo uredilo 
svoje prostore v letošnjem letu. Člani plačujejo letno čla
narino. Programi dela in finančni programi društva se od 
ustanovitve do danes verjetno preveč ne razlikujejo. 
Nekateri starejši člani pravijo, da so jim še starejši člani 
povedali, da so kot člani društva upokojencev prvič videli 
morje in Postojnsko jamo ter se skupaj poveselili. 
Predvideva se, da v tistih časih društva niso razpolagala z 
večjimi finančnimi in materialnimi sredstvi in da so si izlete 
in srečanja plačevali sami, le organizacijo je vedno prevze
lo društvo.

Društvo še danes organizira izlete, 
potovanja, rekreacijo in skupna sre
čanja. Člani si to financirajo sami.

Med prvimi vpisanimi v zgodovino 
društva, kot ustanovitelji so: Frančiška 
Gojkovič, Marija Kerbler, Ana Sekel- 
šek, Franc Lupinšek, Roza Petrovič, 
Jakob Kamenšek in še mnogi drugi.

Mnogo več bi se dalo povedati o 
delu društva, če bi obstajalo pisno 
gradivo, ki pa je bilo, razen kartotek, 
v letu 1989 v vojni ujmi uničeno.«

Na sami prireditvi so izobesili 
spominske trakove, katere so prispe
vali številni sponzorji, katerim so se 
tudi zahvalili z objavo imen. Glavni 
sponzor prireditve pa je bila Občina 
Majšperk.

Upokojenci so prisluhnili pesmim, besedam in glasbi, na koncu pa so se še poveselili. Nataša Mohorko
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Kot vam je verjetno že znano, smo ju je poročil farni župnik Janko Tako smo v Občini Majšperk dobili
v soboto, 2. junija, dobili “novo svet- Frangež ob somaševanju župnika novo svetnico in “novega občana”,
nico” Občine Majšperk, in to kar Alojza Trunka. Marija Vedlin
brez volitev. Lidija Leskovar, svetni
ca Občine Majšperk se je namreč 
2. junija poročila. Naša “nova svet
nica” je torej Lidija Bezjak.

ečno zvestobo in ljubezen sta si do
mačinka, Lidija Leskovar iz Maj

šperka in Marko Bezjak iz Placerovc 
pri Gorišnici obljubila v prostorih 
Občine Majšperk. Poročni obredje vodil 
župan Občine Majšperk Franc Bezjak, 
pravice in dolžnosti zakoncev pa jima je 
prebrala matičarka Sonja Božičko.

Svoje veliko veselje sta delila z 
množico sorodnikov in prijateljev, ki so 
dodobra napolnili poročno dvorano. 
Zraven iskrenih čestitk sta prejela 
mladoporočenca Bezjak od župana 
tudi simbolično darilo Občine Maj
šperk, v imenu svetnikov pa še velikega 
prinašalca sreče - plišastega slona.

Drugič sta svoj »DA« izrekla v 
cerkvi Sv. Miklavža v Majšperku, kjer Mladoporočenca s starši ter brati in sestrama.

Majšperiani smo tekmovali v Savinjski dolini
Na sončno nedeljo, okrog ene ure popoldan, smo se: 

Franja, Zvezdana, Lidija, Aleš, Dušan in Marko odpravili v 
Savinjsko dolino. Pa ne brez razloga. Tja so nas povabili 
naši prijatelji, naj se udeležimo njihove že tradicionalne 
tekme KOSCEV, GRABLJIC in ŠTANGARJEV.

Rečeno - storjeno. Okrog druge ure popoldan smo se že 
ustavili pri družini Štrakl v Svetem Lovrencu pri Preboldu. 
Domačini so nam povedali, kako poteka tekmovanje in nam 
posodili tudi orodja, ki smo jih potrebovaji. Nato smo se pri
javili kot ekipa z imenom »HALOŠKI VRČEKI iz 
MAJŠPERKA«.

Tekmovanje se je pričelo s slavnostnim prihodom ekip na 
prireditveni prostor. Nato je bila na vrsti prva igra koscev, kjer 
se je Marku pri hitri košnji zlomil ročaj kose, a smo po 
merjenju časa na koncu vseeno pristali na drugem mestu. 
Zvezdana, Franja in Lidija so tekmovale kot grabljice, 
Dušan in Aleš pa v postavljanju visokih štang za hmelj, kar 
jima je šlo zelo dobro od rok, čeprav sta to videla in delal 
prvič. V zadnji igri smo tekmovali vsi skupaj. V parih smo 
skakali z vrečo; na velikih smučeh, prirejenih za šest ljudi pa 
prenašali polna vedra vode in na koncu dokazali, daje v slogi 
moč, saj smo imeli najboljši rezultat zadnje igre.

Po končanem tekmovanju se je začela velika veselica, vsi 
pa smo nestrpno pričakovali rezultate.

»Tretje mesto Haloški vrček! iz Majšperka!« je donelo 
iz zvočnikov, iz naših grl pa vzkliki presenečanja, navdušen
ja in veselja. Naše razpoloženje seje stopnjevalo in postajalo 
iz trenutka v trenutek boljše. Tako se kljub dežju, ki je okrog 
20.00 ure prekinil veselico, nismo pustili kar tako prepoditi.

Zvezdana je zaigrala na kitaro, mi pa smo zapeli in zaple
sali. Veselo je bilo vse do zgodnjih jutranjih ur, ko smo se 
odpravili domov.

Prva nedelja v mesecu avgustu se nam je tako vtisnila 
globoko v spomin predvsem zaradi prijaznih ljudi iz Savinj
ske doline, pa tudi zaradi prijetnih doživetij. Vsem Savinj
čanom, našim novim prijateljem, posebej pa še Andreji in 
Gregorju, kličemo: »HVALA in na ponovno snidenje!«

Haloški vrčeki
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PGD Majšperk dejavno tudi na področju 
tekmovanja v gasilskih veščinah

Člani in članice, mladinci in 
mladinke ter pionirji in pionirke 
Prostovoljno gasilskega društva 
Majšperk so tudi dobri tek
movalci. Na svojih področjih se 
udeležujejo tekmovanja v raznih 
krajih in osvajajo odlična 
mesta.

x j letošnjem letu smo se tako udeležili 
F V občinskega gasilskega tekmovanja 
na Ptujski Gori, ki je bilo v soboto, 7. 
julija. Pomerili smo se v raznih kate
gorijah, in sicer: mladinke in mladinci, 
člani A in člani B ter veterani. Osvojili 
smo štiri prva in dve drugi mesti. Žal se 
tekmovanja nismo mogli udeležiti z 
ekipo pionirjev in ekipo članic saj so le 
ti že predali radostim poletja.

14. julija smo se z eno ekipo udele
žili curkometa v Zlatoličju. Tukaj smo 
veljali za favorite, saj smo že lansko leto 
osvojili prvo mesto. Temu se letos nismo 
mogli upreti, zato smo se trudili in 
ponovno osvojili to častno mesto. V leto
šnjem letu smo prvič osvojili prehodni 
pokal. Povem naj le, da se je prehodni 
pokal podeljeval prvič z letošnjim letom.

Prav tako smo se 15. avgusta z eno 
f ekipo udeležili curkometa v Lovrencu

Utrinek iz tekmovanja v curkometu ...

na Dravskem polju. Ta turnirje za nas 
že tradicionalen, saj smo tukaj že osvo
jili dve prvi mesti. Navkljub temu smo 
zato v letošnjem letu posebno pozornost 
posvetili sestavi kvalitetne ekipe, ki je 
dokazala svoje vrednote na igrišču in z 
vztrajnostjo priborila prehodni pokal v 
našo trajno last. Te pridobitve so veseli 
tudi ostali člani PGD Majšperk, saj smo

predstavljali tudi njih in ne samo nas, ki 
smo tekmovali.

V imenu društva in udeležen
cev tekmovanja bi se rad zahva
lil vsem navijačem, ki so nas 
bučno vzpodbujali v posamez
nih tekmovanjih.

Gregor Kovačič

V lanskem letu so člani ŠD Podlože s pomočjo kra
janov, sponzorjev in občine Majšperk, največ pa s svo
jim delom, zgradili majhen dom društva in igrišče v 
Podložah. To je za tako majhen kraj velika pridobitev, 
še posebej za mlade. Ta prostor je sedaj večnamenski. 
Obenem so letos v njem potekale prve volitve.

Občani ŠD in vaščani Podlož smo se dogovorili, da bodo 
odslej volitve potekale v tem prostoru. Skupaj z mladimi smo 
veseli, da imamo sedaj prostor, ki je prijazen in ljudem 
domač. Da je to res, se je videlo na dan volitev, kajti volilna 
udeležba je bila kar 65 %; PROTI umetni oploditvi žena pa je 
bilo 95 % volivcev, čemur je bil referendum tudi namenjen.

Stanko Jeza
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Otvoritev ginekološke ambulante 
v obilni Majšperk

VsOumLIa i/j uku @0t?3
24. maja 2001 se je naše večdnevno potovanje po 

začrtanem programu bogato oplemenitilo, ko smo se 
ustavili na Ptujski Gori. Po programu smo imeli dvo
jezično mašo. Da pa nam bodo domačini pripravili 
takšno presenečenje, se pa še nikomur sanjalo ni.

Ko smo izstopali iz avtobusa, nas je sprejel par v sloven
skih narodnih nošah, ki gaje spremljala živa, domača glasba. 
Na trgu pred cerkvijo pa nas je sprejel župan Občine Maj
šperk Franc Bezjak, ki nam je zaželel dobrodošlico in v 
kratkem opisal zgodovino tega kraja.

Po slavnostni maši nas je čakalo mašniško vino z domačin 
prigrizkom.

Vsem organizatorjem za ta sprejem prav lepa hvala od 
skupine 101 turista po Sloveniji.

Majda Attenhofer (Cernenšek)

T^Ta pobudo prebivalk občine Majšperk župana, 
-L N gospoda Franca Bezjaka seje Splošna bolnišnica 
“dr. J. Potrča” na Ptuju v sodelovanju z Zdravstvenim 
domom Ptuj odločila za odpiranje specialistične gine
kološke ambulante v Majšperku.

Na ta način bi v občini Majšperk izboljšali do
stopnost do zdravnikov ginekologov in omogočili 
boljšo zdravstveno varstvo žensk tega območja, pred
vsem na področju preventive.

Opravljeni bodo preventivni pregledi nosečnic, gi
nekološki pregledi ter preventivni pregledi odkrivanja 
raka na dojkah. V današnjem obdobju je v sodobni 
medicini dan veliki poudarek v preprečevanje in pra
vočasnem zdravljenju bolezni. Posebno je pomembna 
zgodnja diagnostika rakastih bolezni ter redni pre
ventivni pregledi nosečnic. Glede na to, daje gineko
logija kot stroka v tem smislu prišla zelo daleč, je 
odpiranje ginekološke ambulante velik prispevek 
splošni zdravstveni zaščiti prebivalstva. Znano je, da 
ženske katere redno, enkrat letno obiskujejo gineko
loga imajo manjšo možnost, da zbolijo od katerekoli 
težje ginekološke bolezni. V ambulanti je možno 
opraviti številne preventivne preiskave od najbolj 
znanega PAPA testa, mikroskopskega pregleda

materničnega vratu — kolposkopije, palpatornega 
pregleda dojk ter ultrazvoka.

Ginekološka ambulanta bo obratovala ob 
četrtkih med 13. in 16. uro po naslednjem 
razporedu:

1. četrtek v mesecu dr. Kolar-Rop Tatjana
2. četrtek v mesecu dr. Veselin Sučur
3. četrtek v mesecu dr. Zoltan Mileta in
4. četrtek v mesecu dr. Sašo Dukanovič.

Če bo pokazan interes pacientk bo ordinacij ski čas 
podaljšan.

Ambulanta začne z delom v mesecu septembru 
2001. Upamo, da bo odziv žensk velik in da bo njiho
va pobuda, katero smo z veseljem sprejeli, do konca 
uresničena.

ŽENE IN DEKLETA!
Vabimo vas na otvoritev ginekološke ambulante, 

ki bo v četrtek 6. septembra 2001 ob 14. uri v zdrav
stvenem domu Majšperk. Seveda so vabljeni tudi 
vaši partnerji, da pridejo z vami.
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Spoštovani!
Želel bi vas opozoriti na problem, ki se morda zdi 

malenkosten, vendar se najverjetneje dotika večine 
prebivalcev novih slovenskih občin.

Po ustanovitvi občin, marsikdaj primernih za 
poglobljene politološke raziskave, se je le malokateri 
župan uspel upreti skušnjavi po »brezplačni« promo
ciji in se odpovedal izdajanju občinskih glasil, pa 
naj si bo občina še tako majhna in finančno 
podhranjena. Kolikšna sredstva so potrebna za ta, 
več ali manj samopromocijska glasila (srečanje xy 
pri županu, župan odprl novo cesto, župan podelil 
priznanja, župan...), prebivalci teh občin večinoma 
ne vedo, niti jih ni nihče vprašal, ali bi denar raje 
namenili za druge namene.

Občina Majšperk seveda ni nikakršna izjema, 
čeprav je njena industrija (tekstilna in obutvena) na 
psu in v konkurenčnem boju s cenejšimi državami 
Vzhodne Evrope in Azije nima nikakršnih možnosti 
za obstanek; da zaposleni dobivajo naravnost mi- 
zerne plače daleč pod vsakim povprečjem, potem
takem ne more biti presenečenje.

Kot ni presenečenje, da se vedno zbere denar za 
»veličastna«, več dni trajajoča praznovanja občin
skih praznikov, na katere so vabljeni visoki politiki 
zgolj ene politične »opcije«. Isti politiki »prave« 
stranke pri nas odpirajo tudi mostove in ceste, za 
katere so denar prispevali vsi davkoplačevalci.

Seveda se tudi tako imenitno glasilo, kot so Dobre 
marnje, niso mogle izogniti referendumu o noveli 
Zakona o zdravljenju neplodnosti in postopkih 
umetne oploditve. Župan, g. Franc Bezjak nam tako 
v junijski številki, ki smo jo, glej no glej kakšno 
naključje, dobili dan pred začetkom »referen
dumskega« molka, razglaša njegove poglede in 
»kompetentno« interpretira tako Ustavo Republike 
Slovenije, kot tudi nekatere mednarodne konvencije. 
Seveda ima vsak posameznik, tudi župan, pravico do 
svojega mnenja. Problem nastane, ko se v glasilu, ki 
naj bi predstavljalo vse občane in ki ga prav tako vsi 
plačajo, objavi samo EN pogled, samo ena RESNI
CA, od katere ni dopustno nikakršno odstopanje. To 
pa je nedopustno!

Upam, da se župan kot član stranke, ki slovenskim 
medijem neprenehoma očita pristranskost demo
kracije in pluralnosti mnenj, ne predstavlja na takšen 
način. V kolikor pa se morda motim, pa od župana 
zahtevam, da njegovo glasilo plača sam, brez 
finančne podpore davkoplačevalcev, kajti v tem tro
bilu se moj glas, niti glas dela krajanov, ne sliši.

Jurij Mesarič, Majšperk 99

ODGOVOR NA ČLANEK

»Po čem je promocija župana«
Zbodlo me je pisanje z naslovom d Po čem je promocija 

župana«, objavljenega v Tedniku dne, 4. 7. 2001, zato se z 
nekaj besedami v odgovor g. Juriju Mesariču, tudi jaz oglašam 
s svojim razmišljanjem.

G. Jurij Mesarič, če ste občan občine Majšperk, je dobro, 
da se zbudite in priznate, da smo v naši občini ogromno 
naredili, odkar nam županuje Franc Bezjak, ki ga vi kritizirate.

Ali se nikoli ne vprašate, kaj smo imeli in kam je šel denar, kje 
so se gradile ceste, vodovod in še in še..., pred nastankom 
občine Majšperk?

Marsikdo, ki se je po nekaj letih vrnil v naše kraje, med njimi 
tudi moj brat, ni mogel verjeti svojim očem, kako lepo je urejen 
trg na Ptujski Gori, kako čudovito so ohranjene freske, ki se 
ponašajo v cerkvi Sv. Bolfenka, novi vrtec, urejena pokopališča, 
da o novoasfaltiranih cestah navkreber, tu, na Janž, Gnani vrh 
in še kam sploh ne govorim. In še bi lahko naštevala,vendar sem 
prepričana, da ni potrebno. Delovni občani občine Majšperk 
smo z delovanjem naše občine in trudom ter zavzetostjo naše
ga župana Franca Bezjaka dobro seznanjeni in več kot zado
voljni.

V občinskem glasilu Dobre marnje imamo vsi pravico pisati o 
dogodkih. Posebej je prijetno prebirati članke o novih otvoritvah, 
mar ni to največ, česar bi se menda morali veseliti vsi občani, 
tudi vi, davkoplačevalec g. Jurij.

Med drugim menim, da je g. župan v Dobrih marnjah v svo
jem prispevku o referendumu napisal samo to, kar je mislila veči
na v vsej Sloveniji, saj je tudi drugod, kjer županovega članka z 
naslovom »Vsak otrok ima pravico do obeh staršev« niso prebi
rali, referendum uspel.

V občinskem glasilu Dobre marnje - »trobilu«, kot ga vi 
imenujete, se sliši glas vseh delovnih občanov - občina, to 
smo vendar vsi, to smo mi in naš župan. Kje se je izgubil vaš 
glas, in glas vaših krajanov, tega ne ve niti ...I

G. Jurij ali ste slepi, da ne vidite? Ali ste gluhi, da ne slišite, 
ali ne razumete, ali nočete razumeti, da se v občini veliko gradi, 
da občina Majšperk napreduje po zaslugi našega župana 
Franca Bezjaka, njegovih sodelavcev in velikega števila 
občanov, ki pri tem pomagajo. Vsak občan ima možnost obja
viti svoj članek, ker je takšen poziv v vsaki številki in upam, da 
boste za naš časopis pripravili boljši članek, kot za Tednik.

Mar je važno, v kateri stranki je župan? Ni! Važno je, da 
dela v korist nas občanov.

Ali res znamo v občini Majšperk samo kritizirati, nikoli pa 
nikomur, še najmanj županu izreči besedo »hvala«? Ni res, 
samo vi tako razmišljate, večina nas misli drugače.

Ali res velja med nami načelo: »Tistemu, ki dela, vrzi 
poleno pod noge!«

Na koncu bi dodala samo le to: »G. župan, naj vas ne 
potolčejo nekorektne kritike. Tukaj nas je še in še, ki smo z vami, 
zrelo razmišljam o in gremo le hitrejšemu razvoju Haloz in 
boljšemu življenju naproti«.

Župan Franc Bezjak, hvala za vaš trud! Pogumno 
naprej s podporo vaše družine in večino občanov.

Priporočilo g. Juriju Mesariču: Vzemite v roke Tednik z 
dne 5. julija, odprite stran 3 in pod naslovom »Za napredek 178 
milijonov«, boste izvedeli marsikaj o pridobitvah občine Majšperk 
samo v letu 2001, pisalo bi pa morda lahko tudi kaj več.

Valiča Beranič, Majšperk
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Praznovanje Dneva državnosti
(Nadaljevanje s 7. strani)

državnega proračuna pridobiti 71 milijonov SIT, nekaj pa še 
pričakujemo, tako da bomo znesek občine lahko zmanjšali 
pod 100 milijonov SIT, h kateremu pa je sigurno potrebno 
prišteti tudi delež občanov in določena prostovoljna dela. 

Zahvaljujem se vsem, ki ste nam pri tem kakorkoli pomagali.
Izkoriščam priložnost, da se zahvalim tudi vsem, ki ste 

poskrbeli in skrbite, da nam bo danes prijetno. To pa so: 
organizacijo kulturne prireditve je prevzela podpredsednica 
Občinskega odbora Nove Slovenija Majšperk, ga. Anica 
REJEC, malico je zagotovil občinski odbor Nove Slovenije 
Majšperk, seveda s pomočjo gradbenega odbora, kruh pa so 
spekle kar domače gospodinje z neposredne bližine.

Zahvala gre tudi Prostovoljno gasilskemu društvu 
Stoperce, ki prevzema drugi del naše prireditve, pri urejanju 
prometa pa so jim priskočili na pomoč tudi gasilci PGD 
Makole. Našo zaključno slovesnost so popestrili Mladi 
Slovenije s projektom »VSE NAJBOLJE SLOVENIJA«. Ko pa 
se bo prav stemnilo, se bomo poveselili ob kresu, ki je že 
pripravljen na bližnjem hribu.

Z zadovoljstvom lahko .ugotovim, da se Dan državnosti 
nadaljuje iz leta v leto. Vesel sem, da lahko pri organizaciji 
prireditev vseh desetih let, pomagam.

Dovoliti mi še, da svoje razmišljanje zaključim:

»Slovenska zemlja, zemlja krasna, 
kristal iz božje roke vzet, 
obleka tvoja sončno jasna, 
ob šopku šopek v nji pripet.
Tam izpod sivega Triglava 
šumi srebrna reka Sava 
in poje spev tako krasan, 
kot ni še čul ga beli dan.«

Kakšen je ta spev krasan, je lepše slišati iz ust pevcev 
mešanega pevskega zbora Kulturno umetniškega društva UD 
Majšperk.«

Zapel nam je tudi pater Janez Ferlež in ljudski pevke in 
pevci KPD Stoperce.

Slavnostni govornik prireditve ob Dnevu državnosti je bil
predsednik prve vlade samostojne Slovenije Lojze Peterle.

Po končanem kulturnem programu so nas mladi - stranke 
Nova Slovenija, ki je skupaj z gradbenim odborom pripravi
la malico, postregli z odličnim golažem.

V nadaljevanju ob zvokih ansambla APLAVZ ni manjka
lo zabave in plesa, elani Prostovoljno gasilskega društva 
Stoperce pa so poskrbeli, da smo si lahko pogasili žejo.

Zbrana družba, ki je zajemala vse obiskovalce dobre volje 
in voljne malce strme hoje, se je skupaj z »muzikanti« 
povzpela na bližnji hrib in rajala ob kresu. Opaziti je bilo prav 
zadovoljne obraze, kar je še en dokaz uspeha prireditve .

K temu članku pa moram dodati še pohvalo 
vsem domačinom na Gnanem vrhu in okolici, ki 
so s svojim delom pripomogli k temu, da se je 
zbrana množica na prireditvi prijetno počutila. 
Morda je še kdo utegnil opaziti tudi s cvetjem 
okrašeno prizorišče, kjer ni manjkalo niti prijet
nega vonja svežih kostanjevih cvetov in domisel
nih aranžmajev na vseh mizah v prireditvenem 
prostoru. Za vse to, in še kaj, so z veseljem poskr
beli domačini.

A. Rejec

Vsem občanom in bralcem časopisa 
»DOBRE MARNJE« sporočamo, da 
lahko oddajo članke za naslednjo 
številko časopisa na občinskem ura
du Občine Majšperk do 15. 11. 2001.
Sprejemamo pa tudi reklamne 
oglase.

DOBRE MARNJE
je glasilo Občine Majšperk, ki je tudi izdajatelj glasilo. 
NASLOV: Občina Majšperk, Majšperk 32, 
telefon 02/79 50 830 in fax 02/794 42 21.
UREDNIŠKI ODBOR: Jože kontura, Jože Rakovec,
Anica Rejec, Katarina Klep-Černejšek, Nataša Mohorko 
LEKTOR: Marija Krušič
UREJANJE IN TISK: Tiskoma Vili Polajžer s.p. Ptuj.
NAKLADA: 1500 komadov
Lokalno informativno glasilo DOBRE MARNJE dobi vsako 
gospodinjstvo brezplačno, za katerega izdajatelj plačuje 8% 
DDV (Uradni list RS št. 89/98).


